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Van de redactie 
 
Het is november en het wordt kaal buiten! Het zal u ook niet ontgaan zijn. We 
hebben een prachtige herfst, als je er van houdt om te zien hoe prachtig dit jaar de 
bomen kleuren. Nog even en de laatste blaadjes zijn van de bomen af. Nog even 
genieten van de laatste herfstpracht. 
Met het vallen van de blaadjes is er geen reden om depressief te worden. 
Komende tijd staan er leuke activiteiten op de agenda. 

 
Afgelopen week was het Sint Maarten. Heeft u nog zingende 
kinderen aan de deur gekregen? Na het vertrek van deze Sint 
was het maar een paar daagjes wachten op de volgende Sint. 
Juist, Sinterklaas is weer in het land. Spannende tijden en niet 
alleen voor de kinderen hebben wij gemerkt.  
 
En als de sint in het land is dan is het tevens weer spannend 

voor onze toneel-vereniging. Alweer bijna honderd jaar oud is  Genesius en al die 
jaren verblijden zij ons met hun jaarlijkse toneeluitvoeringen.  
Zoals altijd zijn de laatste twee zaterdagen van november gereserveerd in de 
Vluchthaven. Er is vast nog een plaatsje over in de zaal, dus als het buiten guur 
en koud herfstweer is, kunt u voor een gezellig avondje uit (in uw eigen dorp) naar 
uw eigen dorpshuis. Beslist een aanrader!  
 
En als de Sint weer naar Spanje terugreist is de kerstperiode weer aangebroken. 
De tijd van lichtjes in de kaal geworden  bomen.  
En met het kaler worden van de bomen valt het buiten op dat er hard wordt 
gewerkt aan de spitsstrook en de geluidsschermen op de A9. De meningen zijn 
daar zeker over verdeeld. 
Betekent deze verbredingen een stop voor de omlegging van deze snelweg? De 
geruchten gaan zeker.  
Sommige bewoners vinden de geluidsschermen lelijk en een verstoring van het 
uitzicht. In de kern van Lijnden leveren de schermen zeker een reductie van het 
geluid op. 
Aan de zuidkant van de A9 is er weer duidelijk meer lawaai gekomen door de 
weerkaatsing van het geluid. De informatietelefoon van Rijkswaterstaat kon geen 
uitspraak doen of er aan de zuidkant ook een scherm komt, terwijl dat wel op 
enkele informatiesites op het internet staat. Inmiddels weten we dat een tweede 
scherm er helaas niet gaat komen. 
 
Tot slot wensen wij u een mooie en vooral gezellige tijd toe in de komende weken. 
Veel leesplezier in uw Boeselijn. 
 
De redactie                        
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Nieuws van de dorpsraad 
 
 
 
Dorpsportret 
Beeldend kunstenaar Dik Box wil in 2011 een portret van PUR-materiaal maken 
van een markante of betekenisvolle inwoner uit Lijnden. Het portret zal ongeveer 
80 centimeter hoog worden en het PUR-materiaal zal worden afgewerkt met een 
lak/kleurlaag. Dat wil hij in 6 kleine kernen doen. Zo komt hij aan 6 portretten. 
Hij wil ook samenwerken met een medewerker die cinematografische/-
audiovisuele kwaliteiten heeft, die dan een filmisch portret maakt van en met de 
bewoners van de dorpskern. Dus door ontmoetingen en dialogen met bewoners, 
waarin verteld wordt wat iemand maakt tot een betekenisvol persoon voor een 
dorpskern en welke invloed hij heeft op een kleine gemeenschap. 
 
Daarna zal in iedere dorpskern een tentoonstelling gehouden worden van de 
portrettenserie en het filmisch materiaal. Wie weet wordt het portret uit Lijnden 
daarna wel permanent tentoongesteld bij de Vrijheidsboom. Dan hebben we ons 
eigen standbeeld. 
 
Maar wie moeten we daarvoor aandragen. Kunt u ons daarbij helpen? 
Als u wilt reageren, graag! Wij stellen het erg op prijs als u een voorstel doet bij 
een van de dorpsraadsleden. Dus wie vindt u een markant figuur in Lijnden? 
Komt u niet met voorstellen, dan loopt u het risico dat we onszelf (dorpsraad) als 
groepsportret gaan nomineren en dat is vast niet de bedoeling. 
 
 
Leefbaarheidsonderzoek 
De groep heeft de enquête, die Leny Cats in concept had gemaakt, doorgenomen 
en hier en daar aangepast, zodat we hopen dat het op de meest goede manier is 
samengesteld. 
Koos Langeveld van het Sociografisch Bureau en Peter de Graaf hebben ons daar 
een paar avonden bij begeleid. Nu nog mooi uitwerken en dan kan het naar de 
drukker. En dan maar hopen dat u massaal gaat invullen, want hoe meer invullers, 
hoe betrouwbaarder de gegevens zijn. 
 
Zo rond de jaarwisseling gaan wij hem u persoonlijk overhandigen (als u bij de 
tweede rondgang niet thuis bent doen we hem gewoon in de bus natuurlijk). 
Het serieus invullen zal echt geen uur kosten, maar geeft ons wel een schat aan 
gegevens. 
Het blijft anoniem, dus u kunt heerlijk voor uw mening uitkomen.   
 
 

Parkeerterrein De Vluchthaven 
Het is er door. Het grondbedrijf van de gemeente Haarlemmermeer vindt het toch 
haar taak het parkeerterrein van De Vluchthaven op te knappen. 
Geweldig, dat na jarenlang soebatten, eindelijk een gemeentelijke afdeling bereid 
is dit werk uit te voeren. 
Nog deze maand zal het parkeerterrein worden geasfalteerd en ook aan de 
voorzijde van De Vluchthaven wordt het een en ander opgeknapt. We komen er 
weer mooi bij te zitten. 
 
Cursus snoeien 
De Vereniging Vrienden van het Dienstencentrum Badhoevedorp (gaat zich 
opheffen) stelt € 300,- ter beschikking om een leuke en leerzame activiteit te 
organiseren in Lijnden.  
Daarom hebben we het volgende: 
Op maandag 29 november, 19.00 uur, komt Mart Vester (eigenaar van Global 
Garden in Zwaanshoek) ons een avond vertellen, hoe en wanneer u het beste met 
die snoeischaar kunt rondwandelen in uw tuin of op uw balkon. Normaal geeft hij 
die avonden op zijn bedrijf, maar nu wil hij naar onze Vluchthaven komen.  
Hij vertelt u allerlei zaken, die uw tuin mooier kunnen maken. Daar zult u uw buren 
nog eens versteld van doen staan en het komt ons dorp ook alleen maar ten 
goede. En uit ervaring kunnen we zeggen: Hij doet het heel leuk. 
De avond is gratis, u krijgt koffie met en een drankje en i.v.m. met mee te brengen 
materialen  willen we graag weten op hoeveel personen we kunnen rekenen. 
Dus graag nu meteen (uiterlijk 24 november) opgeven bij Joop Baars, 023 
5551296 of jbaars22@hotmail.com  
 
Cursus E.H.B.O./ defibrillator 
Local Tronics heeft ons een cheque overhandigd ter waarde van € 1.000,- te 
besteden aan iets wat het hele dorp ten goede komt. 
Omdat we van de gemeente een defibrillator mochten aanschaffen, lijkt het ons 
een goede zaak een instructie-avond daarvoor te organiseren.  
De E.H.B.O.- afdeling Badhoevedorp neemt dat voor haar rekening. Per 
instructeur (trice) kunnen we 10 cursisten plaatsen. We geven u de keuze uit 2 
avonden: maandag 24 januari om 19.00 uur of maandag 7 februari om 19.00 uur.   
Zeker als u in clubverband van De Vluchthaven gebruik maakt is deze avond voor 
minstens 2 leden van zo’n vereniging aan te bevelen. Maar omdat er 
tegenwoordig op heel veel plaatsen defibrillators hangen is de instructie makkelijk 
voor het gebruik op alle plaatsen. Wacht niet, want u kunt er levens mee redden. 
 
We willen beginnen om 19.00 uur en het duurt tot 22.00 uur.  
Graag opgeven vóór 15 december bij Joop Baars (en vermelden of u op beide of 
alleen één avond kunt) 023 5551296 of  jbaars22@hotmail.com  
U krijgt dan zo vlug mogelijk daarna te horen op welke avond u bent ingedeeld. 
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Bezorging Witte Weekblad 
Bij veel Lijndenaren wordt Het Witte Weekblad slecht of helemaal niet bezorgd. 
Wij hebben voorgesteld om naast De Vluchthaven nog een paar vaste 
ophaalpunten te maken in Lijnden. Of om het gelijk te laten bezorgen met De 
Hoofddorpse Courant. Dat wil men niet, omdat de Hoofddorpse Courant een 
andere (later in de week) bezorgdatum heeft !? Ik zou zeggen: Beter laat dan 
nooit! 
Na contacten met Het Witte Weekblad geven ze als enige mogelijkheid aan: 
Heeft u een bezorgklacht dan kunt u reageren via www.witteweekblad.nl of via 088 
8248240. 
Men hoopt het dan beter in kaart te kunnen brengen. 
 
Kerstbomen 
Het duurt nog even, de meeste kerstbomen moeten nog gekocht en 
opgetuigd, maar op zaterdag 8 januari kunnen de kerstbomen weer 
door de jeugd ingeleverd worden. Els Dikkes zal aanwezig zijn bij 
de container, die klaar staat  tussen 12.00 uur en 14.00 uur op 
de hoek van de Nieuwerkerkerstraat/Raasdorperweg.  
 
Voor ouders en belangstellenden is er tijdens de inzameling 
een glaasje gluhwein. 
 
Winterborrel zondag 16 januari 2011 
Het is nog wel ver vooruit, maar noteert u vast de winterborrel op zondag 16 
januari van 16.00 tot 19.00 uur. We beginnen volgens de traditie met Glühwein en 
Sennie heeft beloofd ons niet met een lege maag naar huis te laten gaan. 
Els Dikkes maakt dan ook weer de prijzen bekend, die de jeugd kan winnen na 
het ophalen van de kerstbomen. 
Geen officieel gedoe, een gezellige middag om elkaar te ontmoeten en bij te 
praten. 
 
Kerstbrunch 
Op  Eerste Kerstdag wordt er een kerstontbijt gehouden van 10.00 tot 12.00 uur. 
Iedereen is weer van harte welkom, maar wel vooraf doorgeven aan Sennie dat hij 
u kan verwachten (06 24535015 of  023 5551692). De kosten bedragen € 7,50. 
 
Kerstboom 
Ook dit jaar plaatsen we een kerstboom met “banner”. Omdat de witte kerk haar 
eigen kerstboom zet, plaatsen wij hem dit jaar op een ander punt in Lijnden: aan 
de Lijnderdijk. 
 
Meer informatie treft u aan op de website: www.dorpsraadlijnden.nl   
 

http://www.witteweekblad.nl/�
http://www.dorpsraadlijnden.nl/�
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Bereikbaarheid 
 
20 oktober is er een bijeenkomst geweest met de gemeente over het thema 
"Bereikbaarheid".  
Namens Lijnden waren aanwezig: Jos Weel, Kasia & Louis van Daalen.  
De gemeente had deze bijeenkomst in eerste instantie ook al gehouden voor de 
bedrijven in de hele Haarlemmermeer. En nu was Haarlemmermeer Noord aan de 
beurt. De bedoeling was om de knelpunten aan te geven, voor fietser, auto-
verkeer, openbaar vervoer en overige punten. De bijeenkomst was in het 
Dorpshuis van Badhoevedorp.  
De gemeente had per tafel een plattegrond neergelegd, waarop door de 
verschillende Dorpsraden aangegeven kon worden waar de knelpunten lagen. Dit 
gebeurde met gekleurde plakkers en de nodige kleuren markers. Het had iets weg 
van een fröbelavond voor volwassenen.  
Logischerwijze waren wij ingedeeld bij onze buren uit Badhoevedorp. De 
knelpunten werden ook nog op memoblaadje uitgeschreven, die vervolgens op 
grote vellen - op categorie - aan de wand werden geplakt, waarna er in algemene 
zin over werd gesproken.  
Aanwezig waren Zwanenburg, Vijfhuizen, Badhoevedorp, Lijnden en Nieuwe 
Meer, plus enige belangstellenden uit Amsterdam. Ook Wethouder Bezuijen 
kwam nog even een kijkje nemen. Dat werd door de gemeenteambtenaren gezien 
als de slagroom op de koffie.  
 
Vanuit Lijnden hebben we de bekende knelpunten aangegeven en op de kaart 
ingetekend: 
- de gevaarlijke kruising met de Schipholweg 
- Raasdorperweg 
- Parkeren Vluchthaven en Parkeren VOS/ parkeren Nieuwerkerkerstraat 
- Openbaar vervoer (of het gebrek daaraan), zowel in Lijnden zelf als op het ABP 
Lijnden 
- Raasdorperweg: het fietsen ter plaatse in combinatie met het zware verkeer 
- Ook het ontbreken van veilige fietspaden langs de Hoofdweg en de opstelplaats 
(het ontbreken ervan) bij de rommelige kruising met de Schipholweg.  
- de vreemde capriolen die je als fietser moet uithalen om op en af het 
fietsbruggetje te gaan. 
We werden ook geacht met iets positiefs te eindigen, waarop we de Veldweg 
hebben genoemd die - al weer een tijdje geleden - nu voorzien is van verlichting 
en op die manier een prima verbinding is geworden met Badhoevedorp.   
 
De ingevulde kaarten werden door de gemeente meegenomen. Als de gemeente 
nu NOG niet weet waar de knelpunten zitten dan weten wij het ook niet meer. We 
werden allemaal hartelijk bedankt voor onze bijdrage, kregen nog een drankje 
aangeboden en gingen ieder ons weegs. 
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 Stand van zaken betoncentrale Lijnderdijk: 
De Raad van Staete heeft 2 uitspraken gedaan de afgelopen weken. Deze kunt u 
in z’n geheel nalezen op de site van de Raad van Staete. 
 
Hierbij de link naar zaaknummer 201001679/1/M1: 
http://www.raadvanstate.nl/uitspraken/zoeken_in_uitspraken/zoekresultaat/?verdic
t_id=49760 
Hierbij de link naar zaaknummer 200908901/1/R1:  
http://www.raadvanstate.nl/uitspraken/zoeken_in_uitspraken/zoekresultaat/?verdic
t_id=49945 
 
Het beroep van de Cementbouw tegen de Provincie iz het weigeren van de 
milieuvergunning is helaas op 10 november jl gegrond verklaard. Hier moet de 
Provincie dus weer opnieuw naar gaan kijken. De toelichting hierop kunt u nalezen 
in de uitspraak. In het kort komt het er o.a. op neer dat de Provincie officieel had 
moeten weigeren op basis van het  "oude bestemmingsplan". 
 
Het beroep van de Cementbouw tegen de Gemeente iz het wijzigen van het 
bestemmingsplan is nog lopende. De Raad van Staete heeft hier op 17 november 
jl een tussenuitspraak in gedaan. De Gemeente moet binnen nu en 3 maanden 
overleg hebben gevoerd met de diensten van de Provincie en op basis van de 
uitkomst van dat overleg zal de Gemeente het besluit om het bestemmingsplan te 
wijzigen alsnog motiveren bij de Raad van Staete.  
 
Zodra er weer nieuwe informatie bekend is laten wij u dat zoals altijd zsm weten, 
we zitten erbovenop !!  
Anouk & Marc, Lijnderdijk 195 

 

http://www.raadvanstate.nl/uitspraken/zoeken_in_uitspraken/zoekresultaat/?verdict_id=49760�
http://www.raadvanstate.nl/uitspraken/zoeken_in_uitspraken/zoekresultaat/?verdict_id=49760�
http://www.raadvanstate.nl/uitspraken/zoeken_in_uitspraken/zoekresultaat/?verdict_id=49945�
http://www.raadvanstate.nl/uitspraken/zoeken_in_uitspraken/zoekresultaat/?verdict_id=49945�
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De geitenwei 
 
De geitenwei heeft een rustige zomer beleefd. Alle beesten zijn gezond en zien er 
prima uit. De hoeven van de geiten zijn onlangs bijgesneden. Nu nog één keer 
ontwormen en de geiten zijn winterklaar.  
 
Het conflict dat we al meer dan twee jaar met Rijnland hebben over de sterk 
verhoogde huurprijs van het weitje, is bijgelegd. Toen we half juli bericht ontvingen 
van Rijnland dat ze juridische stappen gingen nemen als we het nieuwe contract 
niet snel zouden ondertekenen, hebben we ons tot de Verenigde Vergadering 
gewend. Dat is het hoogste bestuursorgaan van Rijnland en heeft uiteindelijk het 
laatste woord.  
Het was van onze kant nog een uiterste poging om een voor ons gunstiger 
regeling te treffen. Alle hoofdingelanden (ongeveer 20) hebben we op de hoogte 
gesteld van ons probleem. Daarop kregen we verschillende reacties. Vier 
hoofdingelanden zijn bij de wei zelfs wezen kijken. Iedereen begreep ons 
probleem, iedereen wilde er graag wat aan doen, maar niemand wist wat er aan 
gedaan kon worden.  
 
Er is toen overleg geweest tussen de gemeente en Rijnland met als uiteindelijk 
resultaat dat de gemeente Haarlemmermeer ons een subsidie voor de jaren 2011 
en 2012 aanbood (bij elkaar € 1000,--) mits we de geitenwei natuurlijk wel voort 
zouden zetten. Dat hebben we geaccepteerd. We hebben bij Rijnland nog voor 
elkaar gekregen dat het huurcontract op 1 juli 2010 inging in plaats van 1 juli 2008.  
 
Alle verhogingen schuiven daardoor twee jaar op. Dat scheelt weer wat geld en 
wie het kleine niet eert is het grote niet weert. 
De gemeente heeft ons goed geholpen. Op een gegeven moment heeft zelfs 
burgemeester Weterings contact opgenomen met de dijkgraaf. Helaas heeft dit 
niet geresulteerd in een soepeler regeling.  
 
Normaal gesproken loopt er in november/december een bok in de wei om de 
geiten te dekken. Dat levert dan vijf maanden later een flink aantal lammeren op. 
Die bok komt dit jaar helaas niet. Het feit dat we geregistreerd staan, maakt zoiets 
heel erg moeilijk. 
Als we een bok “huren” moet die geoormerkt zijn en geleverd worden door een 
bedrijf met een officieel UBN nummer. Dat bedrijf moet de bok uitschrijven uit een 
elektronische databank bij het ministerie van landbouw (het zogenoemde I&R 
register) en wij moeten die bok dan in hetzelfde I&R register invoeren.  
 
 
 
 

 

Als de bok zijn werk heeft gedaan (eind december) moet de omgekeerde weg 
bewandeld worden, de bok moet bij ons uit het I&R register en bij het bedrijf er 
weer in. Dat is al een probleem. Wij kennen geen bedrijf met een officieel UBN 
nummer. Degene die in het verleden ons de bok leverde en later weer terug kwam 
halen is een klein jaar geleden overleden (hij had trouwens ook geen UBN 
nummer). 
 
Een volgend probleem is dat we geiten die we niet willen laten dekken 
(bijvoorbeeld omdat we ze te jong vinden, of te oud) niet tijdelijk elders onder 
kunnen brengen. Ook in zo’n geval moet zo’n logeerpartij via het I&R register 
geregeld worden.  
 
Als we de genoemde problemen op de één of andere manier toch zouden kunnen 
oplossen en het dekken dus door zou gaan, komt nog het grootste probleem. We 
hebben dan op een gegeven moment zo’n 24 geiten en bokken in de wei lopen. 
We moeten dan weer terug naar acht geiten want de grootte van onze wei laat 
een langdurige begrazing door meer geiten niet toe. We moeten dan dus 
ongeveer 16 bokken en geiten (inmiddels door ons geoormerkt en in het I&R 
register ingeschreven) afvoeren. Die bokken en geiten mogen alleen maar naar 
een bedrijf met een UBN nummer. En natuurlijk moet weer van beide zijden het 
I&R register worden ingevuld. Dit lukt natuurlijk niet. 
 
Theoretisch is er dan nog de mogelijkheid om de geiten en bokken die afgevoerd 
moeten worden te laten slachten. Maar dat is natuurlijk geen optie; 16 lammeren 
geboren laten worden om meteen daarna 16 bokken/geiten te laten slachten, is 
niet beschaafd.  
Bovendien is dat ook nog erg lastig want van iedere geit/bok die geslacht gaat 
worden moet een levensloop worden ingeleverd met daarop geboortedatum, waar 
de beesten verkeerd hebben, wat ze als voedsel hebben gekregen, welke ziektes 
ze hebben gehad en naam en adres van de behandelende dierenarts. 
 
Kortom, op dit moment zien we geen 
mogelijkheid onze geiten te laten 
dekken. Misschien dat in de toekomst 
dit probleem kan worden opgelost. We 
hebben hiervoor ruim de tijd want de 
gemiddelde geit kan wel tien tot twaalf 
jaar oud worden. De oudste geit in de 
wei is op dit moment 5,5 jaar, de 
jongste geiten zijn 1,5 jaar, de 
gemiddelde leeftijd van de acht geiten is 
nog geen drie jaar. 
 
Willem Gabes.              Zal dit tot het verleden gaan horen? 
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geluisdhinder 
Geluidsmeting 
Het is al weer enige tijd geleden dat u bent ingelicht over het wel en wee van de in 
Lijnden geplaatste meetpunten en de bestaande vliegtuig overlast. De reden 
daarvan is, dat er weinig te melden valt. De meetpunten werken naar behoren. De 
rapportage van NOMOS komt tegenwoordig NOMOS) redelijk op tijd en 
Geluidsnet werkt nu met online rapporten die de Dorpsraad naar believen kan 
raadplegen. De dure huurlijn – duur voor Schiphol wel te verstaan – is een paar 
weken terug vervangen door een ADSL aansluiting.  
De apparatuur stapelt zich inmiddels op in en aan onze woning: 2 meetkoffers van 
NOMOS een aparte router/modem van NOMOS, 2 masten aan de dakrand  en 
een permanente stroom informatie richting Geluidsnet, middels een aansluiting op 
onze eigen Internet verbinding, die we dus nooit uit kunnen/mogen zetten.  De 
meetrapportage vindt u op www.dorpsraadlijnden.nl 
 
Parallel starten 
 
Sinds de voorlaatste bijeenkomst van de Focusgroep Parallel starten waren er 
weer zo’n 8 maanden verstreken. Dat beloofde wat voor de bijeenkomst van 19 
oktober jl. Tot onze spijt bleek dat er weinig vorderingen waren gemaakt. Dat 
kwam deels ook door de politieke situatie rondom de Alderstafel, waardoor het 
niet nodig werd geacht de Focusgroep op de hoogte te houden van de 
ontwikkelingen, immers die waren er eigenlijk ook niet.  
Ook diende formeel een “aanvraag experimenteerartikel” te worden gedaan, om 
via de gewijzigde route te gaan starten. De gewijzigde route komt nu recht over 
ons dorp te liggen en besloten is te gaan starten met de nieuwe vaste vertrekroute 
(SID) zo rond het voorjaar van 2011.   
Het gaat allemaal om de zinsnede uit het Convenant Hinderbeperking, waar staat 
dat “als principe wordt uitgegaan van een gelijke afstand van de SID tot de 
woonkernen Badhoevedorp en Zwanenburg en dat het aantal woningen binnen de 
58 dB(A) Lden contour hierbij eveneens in beschouwing wordt genomen”  Dat is in 
de praktijk dus gewoon over Lijnden, zonder Lijnden met name te noemen.  
 
Tijdens de bijeenkomst hebben we de deelnemers erop gewezen dat het 
Jaarrapport van Geluidsnet aantoonde dat wij inmiddels ver boven die limiet zitten. 
Sterker nog Lijnden kreeg , inclusief wegverkeer, zo’n  6 dB(A) meer geluid te 
verduren dan Zwanenburg over het verslagjaar.  Verder hebben we afbeeldingen 
gemaakt van de door ons vastgelegde radartracks (de door vliegtuigen gevolgde 
koers zoals uitgezonden door de vliegtuigtransponders (die daarnaast nog veel 
meer informatie uitzenden).  
Het maken van die plaatjes is lastig, omdat er nogal wat (oudere) vliegtuigen 
verkeerde koersinformatie doorgeven, terwijl de modernere vliegtuigen met GPS 
terugkoppeling een positienauwkeurigheid van zo’n 2 meter kunnen bereiken.  

 

 

Om een zuiver beeld te krijgen verwijder ik dus de “valse starters” uit de plaatjes. 
Uit het uiteindelijke beeldmateriaal blijkt dat Zwanenburg in het geheel niet meer 
wordt overvlogen bij starts. Binnenkort volgt een gesprek met Luchtverkeersleiding 
Nederland (LVNL) de gemeenten en ondergetekende. We gaan deze bijeenkomst 
weer met onbevangen optimisme in…… De vertegenwoordiger van Zwanenburg 
plaatste tijdens de bijeenkomst nog de opmerking “Lijnden is de pineut”. Een 
goede zinsnede om, staande de bijeenkomst de Zwanenburgers te verzoeken 
eens een keer met Lijnden te komen praten over de in onze ogen oneerlijke 
verdeling van de lasten.   
Vanaf 2004 hebben we Zwanenburg gevraagd om een gesprek. Dat werd steeds 
afgehouden. Nu de vraag om een gesprek in het bijzijn van alle partijen werd 
gesteld, kon men moeilijk weigeren. Deze bijeenkomst vindt in december plaats. 
 
Wegverkeer 
 

Een deel van de geluidsoverlast – het wegverkeer – verdient een aparte vermel-
ding. Daar werd recent iets aan 
gedaan Op 5 november werden ’s 
nachts de laatste betonnen leggers 
geplaatst die het geluidsscherm 
langs de noordkant van de A9 
moeten dragen (zie foto). Dit 
geluidsscherm komt er door het 
aanleggen van een spitsstrook, 
waardoor eerder vastgestelde 
geluidsnormen voor Lijnden 
dreigden te worden over-schreden. 
Wij zijn benieuwd naar de metingen 
na de plaatsing van de schermen! 
  

5 november 23.15 uur 

Transponder ontvanger 
Samen met Amsterdam Nieuw-West (www.baatamsterdam.nl) willen we overgaan 
tot aanschaf van een ontvanger die de radartracks uiteindelijk “live” kan 
weergeven op de website van Amsterdam en Lijnden. Daar zijn natuurlijk weer de 
nodige kosten mee gemoeid. Als we de kosten verdelen tussen Amsterdam en 
Lijnden, komen we op zo’n 750 Euro voor ieder. Dat kan jammer genoeg niet uit 
de lopende middelen. We moeten dus weer met de pet rond: Alleen de gezinnen, 
die nu een aanvraag bij het Schadeschap hebben lopen (30 aanvragen), 
aanschrijven en hen vragen om een bijdrage van 25 Euro, lijkt een mogelijkheid, 
maar liever richt ik me tot alle Lijndenaren met een verzoek om een bijdrage op 
bankrekening 3245.45.312 t.n.v. Dorpsraad Lijnden o.v.v. “radartracks”.  
 

Louis van Daalen 
 

 

http://www.baatamsterdam.nl/�
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Genesius 
 
Hallo lief publiek, 
Wij nemen u met ons nieuwe toneelstuk mee op visite naar een rare familie. 
En niet alleen in het stuk, ook bij onze repetities zijn we één grote rare familie. 
Raar,  maar zeker niet ongezellig, het tegendeel is waar. We hebben ontzettend 
genoten met het instuderen van dit stuk. 
  
Ook zijn we druk in de voorbereiding voor het 100 jarig bestaan van onze club. 
In 2012 gaat het gebeuren. 
We zijn al druk bezig met het uit spitten van het archief, wat op zich al erg leuk is. 
Oude foto's zijn altijd leuk, toch? 
We moeten bedenken wat we u willen voorschotelen wat betreft een leuk stuk, 
en bedenken waar we onze donateurs mee gaan verwennen. 
  
Maar nu eerst ons nieuwe stuk in november. 
 
De werkloze vader Bale (Robbert Weel) kijk met gemengde gevoelens naar zijn 
werkende vrouw(Aafke Stokman). Die zich razendsnel van poetshulp heeft 
opgewerkt tot directie- assistente van een schoonmaak bedrijf. 
Vader Bale is daardoor min of meer tegen zijn wil huisman geworden, en dat is te 
merken ook, want hij maakt er één grote puinhoop van. 
Dit tot grote ergernis van de rest van het gezin. 
Moeder dreigt met de 2 dochters (Annet Meijer en Loes Passchier) in een hotel te 
gaan wonen als vader het huis niet eens helemaal schoonmaakt. 
Een journaliste (Nora Steenwijk) die wel eens het één en ander wil weten van “de 
huisman” vereert hem met een bezoek. 
Vader Bale gaat als een dolle stier tekeer en de situatie loopt geheel uit de hand. 
Dwaze hulpverleners (Frank Koeleman) komen en gaan om hem weer in het 
gareel te krijgen. Zelfs  oma (Sia van Hal) komt zich er mee bemoeien. 
Maar jeetje zeg, de chaos word er alleen maar groter van, zeker als de baas (Jan 
Baars) van moeder Bale de familie verblijdt met een bezoek. Een waar spektakel 
stuk met een verrassende plot, waarin men zich lekker kan uitleven. 
  
Zorg dat u het niet mist en kom op zaterdagavond 20 november of als u zin heeft 
in een dansje na afloop komt u de 27e november. 
Dan hebben we live muziek. 
  
U kunt ook even een kijkje nemen op onze 
website en ons zo in de gaten houden en het 
laatste nieuws lezen. www.toneelgenesius.nl 
  
Groetjes en een hele warme gezellige winter. 
Van alle leden van toneelvereniging Genesius 
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      Petanque Lijnden 
 
Van Hoofddorp naar Lijnden 
Enkele jaren geleden heeft een voormalig lid van onze vereniging in Hoofddorp 
een aantal mensen bij elkaar gebracht om samen Jeu de Boule te spelen. 
Dit clubje is ondertussen uitgegroeid tot meer dan twintig leden. Zij spelen (ijs en 
weer dienende) elke woensdagmiddag. 
 
Een lid van onze vereniging, die daar ook wel eens meespeelt, kwam op het idee 
deze club uit te nodigen voor een gezamenlijke leuke middag in Lijnden.  
De wedstrijdleiding van Petanque Lijnden heeft dit op zich genomen en dit verder 
uitgewerkt. 
 
Woensdag 3 november was het zover, er waren 18 deelnemers uit Hoofddorp en 
deze werden via loting ingedeeld met leden van Petanque Lijnden zodat we op 
gelijkwaardig niveau de strijd aan konden gaan. 
Na elke partij (er werden er totaal drie gespeeld) werden we weer opnieuw 
ingedeeld wat de onderlinge kennismaking zoveel mogelijk ten goede kwam. 
 
Nadat de laatste partij gespeeld was hadden we nog een gezellig samenzijn in de 
kantine waar onder het genot van een drankje ook nog voor elke deelnemer een 
prijsje beschikbaar was. Al met al een zeer geslaagde middag, en we zien er nu 
alweer naar uit om dit volgend jaar opnieuw te laten plaats vinden. 
 
Boulen op woensdagmiddag 
Een aantal van onze leden vinden het in de wintermaanden minder aantrekkelijk 
om s’avonds in het donker nog van huis te gaan om te boulen. 
Daarom gaan we voor een proefperiode van twee maanden ook op de 
woensdagmiddag spelen. Deze middagen zijn ook geschikt voor niet leden om 
eens op een ongedwongen manier kennis te komen maken met deze voor jong en 
oud leuke en fijne sport. Inwoners van Lijnden en omgeving zijn van harte welkom.  
 
Hebt u geen Jeu de Boule ballen, 
geen probleem hier kunnen wij 
voor zorgen.  
Er wordt gespeeld  
van 13.30 tot 16.00 uur.  
Wij zien naar u uit. 
 
Jos Hertog 
Petanque Lijnden 
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Oud doet Wijs 
 
Voor de promotiedag hebben we iedereen gevraagd om na het kaarten een briefje 
in te vullen over wat u dacht en vond van onze club. 
Het bestuur was erg blij met de opmerkingen en suggesties. 
 
We zijn nu in een nieuw jasje gestoken, het bestuur is gedeeltelijk vernieuwd en er 
is er een eerste bestuursvergadering geweest.  
Frans en Hennie waren ook  aanwezig en ik kan U laten weten dat we een goed 
gesprek hebben gehad. 
Wij willen graag de sfeer laten zoals hij is. Aan dezelfde tafel de meeste punten 
zien te halen en ondertussen genieten van een hapje en een drankje. 
 
In onze club zijn er hoe kan het anders mensen uit het boeren leven dus gesprek 
stof genoeg. 
De mensen in Lijnden zijn druk geweest om de omgeving zo mooi mogelijk te 
maken met medewerking van de gemeente. 
Al is Lijnden geen groot dorp, het is toch geweldig wat er zo ook met elkaar 
gebeurt. 
 
Nu gaan we weer de winter in en dan maar hopen dat er goed vervoer voor 
iedereen is. Als het een probleem is, geeft u het dan aan tijdens de club even aan, 
dan kijken we of er een oplossing te vinden is. 
 
Er is altijd plaats voor nieuwe leden, zeker aan de joker-tafel bent u erg welkom. 
 
Wil Blauwhoff. 
 
 

In memoriam 
 
Op 14 november is overleden Jeanne vd Putte in de leeftijd van 73 jaar 
 
Jeanne was, samen met haar man Frans, een dragende kracht voor de 
ouderensoos. Zij zal in onze gedachten blijven. 
 
Jeanne, geboren en getogen in Lijnden was op vele terreinen in het dorp actief. 
Samen met haar man en kinderen waren ze echt een Lijndens gezin. Ze waren 
sociaal betrokken leden van kerk, VOS en de buurtvereniging. 
 
Wij wensen Frans, de kinderen en kleinkinderen veel kracht en sterkte om dit 
verlies te verwerken. 
 

 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Voedingsadvies voor Lijnden 
 
Hart- en vaatziekten is bij vrouwen op dit moment doodsoorzaak nummer een. Steeds 
meer artikelen in de krant berichten ons hierover. Een belangrijke vraag hierbij is: hoe  
wordt deze stijging veroorzaakt? En waarom juist bij vrouwen? 
 
Uiteraard speelt erfelijkheid hierbij mee, maar bewezen is ook dat leefomstandigheden 
waaronder voeding hierbij een hele  belangrijke rol spelen. 
Vrouwen in deze tijd hebben het druk,  vele van ons werken, brengen kinderen groot, 
organiseren gezellige uitjes met het gezin, we doen de boodschappen, maken het 
eten klaar, we willen zelf ook nog sporten. Kortom we hebben weinig tijd voor 
ontspanning, waardoor de stress in ons lijf toeneemt.  
 
Wat ik vaak zie in mijn praktijk is dat vrouwen wel bewust met eten willen bezig zijn, 
maar dat de tijd om werkelijk een gezonde maaltijd op tafel te zetten ontbreekt. Eten 
zoals pannenkoeken, pizza, pastamaaltijd of broodmaaltijd zijn dan voorbeelden van 
een snelle hap. We combineren dat vaak met het drinken van veel sappen en 
frisdranken waar ontzettend veel suikers in zitten.  Juist dit soort voedsel geeft het 
lichaam extra stress, de reden hiervan is dat ons lijf van nature eigenlijk helemaal niet 
gewend is aan zoveel koolhydraten. Er moeten daarom een heleboel systemen en 
reacties in het lichaam worden aangemaakt om de vaak gevaarlijke hoeveelheid 
koolhydraten lager te krijgen. Een voorbeeld hiervan is het creëren van buikvet, waar 
veel vrouwen  in deze tijd last van hebben.  
 
Ook het soort vet wat we tegenwoordig veel binnenkrijgen door kant en klaar voedsel, 
allerlei soorten koek, kant en klaar sausen, vet vlees, en een gebrek aan vetten uit 
noten, zaden en vis, zorgt in het lichaam voor een verkeerde balans waardoor 
ontstekingsreacties ontstaan. Eigenlijk worden hart en vaatziekten uitgelokt door 
ontstekingsreacties die niet meer door het lichaam zelf kunnen worden opgelost. Vaak 
ook door een tekort aan vitamines en mineralen. 
 
Kortom, in de basis heeft het ontstaan van hart en vaatziekten te maken met een 
verstoorde balans tussen inspanning en ontspanning. We moeten dus een goede 
voedselkeuze leren maken en zorgen voor ontspanning door sporten , een goed boek 
te lezen of een keer naar de sauna te gaan met een goede vriendin. 
Gezondheid is tenslotte voor elk mens een van de belangrijkste dingen in het leven.  
Dus voor alle moeders die dit lezen zou ik willen zeggen, neem tijd voor jezelf, leer 
over gezond voedsel en besteed veel tijd aan het bereiden ervan. Je geeft hiermee 
namelijk ook belangrijke  informatie door aan je kinderen en het is gewoon leuk en 
ontspannen om te doen..  
 
Je zal zien als je er aardigheid in krijgt is het allemaal niet zo moeilijk en de effecten 
zijn groot.  
Mijn praktijk is te vinden op Hoofdweg 84 B,  u kunt bellen op 06-24977978 of 
informatie kunt u vinden op www.wijsmeteten.nl 
Lizette den Dekker, Diëtiste  
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    VOS Handbal 
 

Nu de herfst weer is begonnen zijn de handballers onder ons 
wederom naar de zaal gevlucht om weer lekker binnen te 
spelen. Dat betekent ook meteen de start van een nieuwe 
zaalcompetitie. Waar ik persoonlijk erg benieuwd ben naar de 

prestatie van de heren 1. Na het kampioenschap van vorig jaar zijn zij naar de 
tweede klasse gepromoveerd. Na 3 wedstrijden staat de teller op 1 maal winst en 
2 maal verlies. Dus voorlopig in de middenmoot maar het seizoen is nog lang. 
 

De dames teams staan er na 3 wedstrijden net zo voor als de heren, dus voor de 
senioren teams vooralsnog geen voortvarende start dit zaal seizoen. 
 

Gelukkig hebben we de jeugd nog en vooral de A-jeugd, die lekker bovenin 
meedraait. De andere jeugdteams moeten nog even warm draaien, maar dat gaat 
helemaal goed komen. Zeker als er wat publiek zit om de teams aan te moedigen. 
Hieronder een overzicht van de aankomende thuiswedstrijden die gespeeld 
worden in de Sporthoeve in Badhoevedorp. 
 
Za 27 november Categorie Tijd Ploegen 
 Dames C 10:00 VOS C1 - Wijk aan Zee C1 *  
 Heren S 19:35 VOS 1 - Lelystad 1  
Zo 28 november Dames B 10:00 VOS B2 - DSOV B1  
 Dames B 11:00 VOS B1 - Monnickendam B1  
 Dames A 12:00 VOS A1 - Lotus A1  
 Dames S 13:15 VOS 2 - Muiden 1  
 Dames S 14:30 VOS 1 - U.S. 2  
 Dames S 15:45 VOS 3 - DSOV 2  
Zo 12 december Heren S 15:05 VOS 1 - DSG 1  
Za 18 december Dames C 10:00 VOS C1 - Monnickendam C2  
Zo 19 december Dames B 10:00 VOS B1 - RKDES B1  
Zo   9 januari Dames A 15:00 VOS A1 - Vriendschap/TOB A2  
 Dames S 16:15 VOS 1 - Vriendschap/TOB 2  
 Dames S 17:30 VOS 2 - Vriendschap/TOB 3  
 Heren S 18:45 VOS 1 - WeHaVe 2  
 

 

Jongens-handbal-team?? 
 

We willen graag een jongens junioren-handbal-team (leeftijd 12 tot 16 jr) 
samenstellen. Er hebben zich al 6 jongens aangemeld, we missen nog twee 
spelers voor een team, meerdere spelers zijn natuurlijk ook van harte welkom. 
 
Lijkt het je wat om met een groepje enthousiaste leeftijdsgenoten op 
dinsdagavond van 20.00 - 21.00 uur te trainen en in het nieuwe seizoen ook 
wedstrijden meestal op zondag te spelen?  
 

Meer informatie en aanmelden bij Anja Hermans tel 06 - 2424 0807 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

V.O.S. Klaverjas 
 
Vrijdag 29 oktober ons 2e klaverjastoernooi van het jaar. 
Vele auto’s waren weer op zoek naar een parkeerplaats en 
dat valt niet altijd mee. 
Want het parkeerprobleem is nog steeds niet opgelost. Dus de bewoners van de 
Raasdorperweg en de Nieuwerkerkerstraat hadden die avond weer overlast. 
Wij hopen dan ook dat de bewoners hun beklag bij de gemeente willen 
deponeren. 
 
Wij als V.O.S. hadden weer een geweldige avond. Het clubhuis Het verscholen 
Vossennest zat vol, ja u hoort het goed vol!!!!!!!!!!! We hadden 11 teams van 8 
personen. 
En dan te weten dat er maar een paar mensen uit Lijnden aan het klaverjassen 
waren. Wat jammer dat er zo weinig belangstelling is vanuit het dorp Lijnden zelf 
voor de vereniging V.O.S. 
 
1 juni van dit jaar was het 50 jarig bestaan van de vereniging en daarvan wordt er 
al bijna 40 jaar geklaverjast elke maandagavond en 2 keer per jaar is er een 
toernooi. 
Als u kan klaverjassen kom gewoon op maandagavond langs om te zien hoe het 
er aan toegaat. We beginnen om 20.00 uur. Het gaat bij ons om de gezelligheid! 
 
De uitslag van het toernooi: 
 

   Punten - Marsen                          Punten - Marsen 
 

1   Kaarters 19543 3  7    Silo  17912   4 
2   D.B.I.T  18959 4  8    D.E.M. 17599     2 
3   Meerlanders 18806 6  9    N.F.C. 17437   6 
4   V.O.S. 2 18683 7  10  V.O.S. 1 16814   3 
5   Boljassers 18467 5  11  Pitslag 16800   1 
6   Hilliebillies 18038 2 
 
Ons volgende toernooi is op vrijdagavond 25 februari 2011.  
 
Het jaar loopt alweer op zijn eind, daarom namens het bestuur van de vereniging 
V.O.S. hele fijne  feestdagen en een gezond en 
gelukkig Nieuwjaar! 
 
Meer informatie bij: 
Ria Hoohenkerk 
020-4976006  of  06-12384079 
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